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Kommunstyrelsens råd för mänskliga rättigheter är ett rådgivande organ för 

kommunstyrelsen som berör frågor kring mänskliga rättigheter. MR-rådet 

fungerar bland annat som forum för dialog mellan stockholmarna och stadens 

förtroendevalda i frågor kring mänskliga rättigheter och verkar för att öka 

kännedomen om mänskliga rättigheter i stadens verksamheter. Rådet 

samverkar också med stadens nämnder och bolagsstyrelser kring behov av 

utbildning för stadens medarbetare och förtroendevalda i mänskliga rättigheter.  

 Sju ledamöter och tre ersättare är förtroendevalda i rådet och representerar 

de partier som sitter i kommunstyrelsen. Sex ledamöter och tre ersättare är 

särskilt sakkunniga inom området mänskliga rättigheter och är inte företrädare 

för något politiskt parti eller organisation.  

 Rådet skiljer sig från stadens facknämnder och bolag i den meningen att det 

inte finns en beslutanderätt, utan enbart en rådgivande funktion och ett forum 

för dialog.  

 Ungefär så beskrivs MR-rådet på stadens hemsida. I praktiken kan man ha 

– och har – rätt olika uppfattningar om MR-rådets funktionssätt och om det 

över huvud taget behövs. Exempelvis hade vi moderater rätt grava 

invändningar mot utformningen av rådet.  
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Med anledning av detta önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd:  

 

1. Anser borgarrådet att MR – rådet har fungerat som det var ämnat att 

göra?  

2. Hur anser borgarrådet att MR-rådets omdiskuterade sammansättning har 

fungerat i praktiken? 

3. Vilka konkreta resultat av MR- rådets arbete har vi hittills kunnat se?  

4. Hur ser borgarrådet på framtiden för MR- rådet?   

 

Stockholm den 7 november 2016 

 

 

Cecilia Brinck 


